



小靠背安装卡 Backrest installation card



注意事项 ATTENTION

ZT310-V标配的小靠背在上牌前请不要安装 Do not install the seat back of ZT310-V before get the Vehicle license.



1 工具:6号内六角扳手 Tool:6# Hexagon wrench 取下车辆后尾下的2个螺栓,如图 a所示;取下小靠背上的2个螺栓。 Remove two bolts under the rear cover as shown in Picture a;remove two bolts of the seat back.



② 打开坐垫并取下,把工具插到车尾的两个孔中,如图b所示,轻轻往下拍,取出后尾裙上的两个小圆盖,请妥善保管:

Open the seat and take it down, then insert tool into two holes of rear cover as shown in Picture b,pat towards down and take out two round caps from the rear cover, then put them away.

③ 把靠背对到车尾下面的孔内,旋入4个螺栓后打紧,如图c和图d所示,用记号笔做标记,这样可以及时发现螺栓松动的情况。

Turn the seat back to the holes under the rear cover and tighten it with four bolts as shown in the figure c and d, mark it so as to detect loosening situation of the bolt in time.





如果您不需要安装小靠背,可取下车辆后尾下的2个螺栓,在螺栓孔内涂上少量黄油防锈,在配件箱中找到如图e所示的大圆盖,贴好双面胶,先把短的卡扣放到对应的位置,长的一端朝上,卡进扣位.

If you do not want to install a seat back, you can remove the two bolts under the rear cover, apply a small amount of butter to the bolt hole to prevent rust. Take out the large round cap as shown in the figure from the accessory box, and then put on the double-sided glue, Firstly place the short clasp in the corresponding position, the long end facing upward, and clip in the clasp position.



